附件2

印度对华轮式装载机反倾销调查产品描述

一、产品描述（英文版）

本次调查的被调查产品是轮式装载机（Wheel Loaders），英文描述见下：

The PUC in the present investigation is “Wheel Loaders” which is self-propelled wheel-mounted equipment with an articulation joint, having front end loading mechanism. 

The following specifications of the Wheel Loaders are be excluded from the scope of the investigation: 

Rated payload capacity of more than 7,000 Kg; 

Gross engine power above 180 kW; 
Measured distance at the center between right and left wheel (wheel tread/ track) above 2280 mm; 
 Measured distance between the front and back wheel axles (wheelbase) above 3350 mm. 
All the above parameters mentioned above are ‘and’ conditions. In other words, a product is excluded from the scope of the PUC only if it satisfies all of the above conditions concurrently. 

The PUC is commonly known as "Wheel Loading Shovel/Wheel Loader/Front-end Loader/Wheeled Loading Shovel/Wheeled Loader". A Wheel Loader or “WL” is wheel-mounted, self-propelled equipment with front and rear chassis connected with an articulation joint. A WL is also fitted with hydraulically operated arms on the front with lift/lower operations. Further, a WL isequipped with a front-mounted bucket, which is supported by a tilting cylinder for operating the bucket and other attachments on the front based on application. The PUC scope includes Wheel Loaders with any additional features that provide for functions beyond the essential functions of loading, shifting, and dozing of materials, etc. For the purposes of this application, the terms “PUC”, “Wheel Loaders” and “WL” are used interchangeably. 

The PUC is generally used for varied applications such as loading, shifting, heaping, dozing bulk, or discrete materials using buckets or usage of various attachments. 

The PUC is generally used across different sectors including material handling and loading in crushers, Ready Mix Concrete (RMC) plants, Mining, Ports, Process industries, Other general engineering and industrial applications etc. The PUC is generally imported into India under HS Codes 84295900 and 84295100 of Schedule I of the Customs Tariff Act, 1975. However, it is possible that the subject goods may also be imported under other headings and therefore, the Customs Tariff Heading is indicative only and is not binding on the scope of the product. 

二、产品描述（翻译仅供参考）

本案被调查产品是轮式装载机，它是带有铰接接头、具有前端装载装置的自走式轮式设备。

以下规格的轮式装载机不属于被调查产品范围：

额定载荷超过7,000KG。

发动机总功率超过180KW。
左右轮之间的中心测量距离（胎面/履带）超过2280mm。
前后轮轴的测量距离（轴距）超过3350mm。
以上提到的所有参数都是“和”条件。换言之，一个产品只有在同时满足上述所有条件的情况下才会被排除在被调查范围之外。

被调查产品通常被称为轮式装载铲、轮式装载机或前端装载机。轮式装载机是安装在车轮上的自走式设备，前后底盘用铰接接头连接。轮式装载机还配备有液压操作的前臂，可进行升降操作。此外，轮式装载机配备有一个前装铲斗，由一个倾斜的油缸支撑，用于操作铲斗和基于其他应用的前端附件。被调查产品的范围包括具有任何附加功能的轮式装载机，这些功能超出了装载、移位和推挤材料等基本功能。

被调查产品通常用于各种应用，如使用铲斗或使用各种附件装载、转移、堆积、推挤散装或离散材料。被调查产品通常用于不同的部门，包括破碎机的材料处理和装载、预拌混凝土（RMC）厂、采矿、港口、加工工业、其他一般工程和工业应用等。

被调查产品范围通常涉及海关编码84295900和84295100项下产品，但也可能通过其他税则号进口。海关编码仅供参考，具体产品范围以产品描述为准。

此外，本案企业立案申请书（请见附件1）中主张涉案产品范围应包含半散装部件（SKD）。经部分律师与印度调查机关沟通了解到，虽然在正式的立案公告（请见附件2）中明确未提及SKD，但本案涉案产品范围可能包含SKD。企业如对本案涉案产品范围有疑问，可与印度调查机关沟通核实。
